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Velkommen til møte i regi av Frydenlund FAU 15/11-2022 

 

Følgende klassekontakter utenom styret er påmeldt: Hanna H, Øyvind og Ana-Maria (1. trinn), Kari (2. 

trinn), Christine (3. trinn), Hanna S (4. trinn) Mari (5. trinn), Jeanette og Marius (6. trinn). 

 

1. Godkjenning av referat fra forrige møte 

 

 

2. FAU – info og presentasjon 

Formål: «Foreldrerådet skal fremme fellesinteressene til foreldrene og medvirke til at elever og 

foreldre tar aktivt del i arbeidet for å skape et godt skolemiljø. Foreldrerådet skal arbeide for å skape 

godt samhold mellom hjemmet og skolen, legge til rette for trivsel og positiv utvikling hos elevene og 

skape kontakt mellom skolen og lokalsamfunnet. Foreldrerådet velger et arbeidsutvalg.» FAU skal 

være bindeleddet mellom foreldrene og skolens ledelse. 

Leder – Ane Busterud Bjørnstad 

Nestleder – Charlotte Marie Norstrøm Surén 

Referent – Roger Enger Lie 

Kasserer – Lene Brenneng 

Kontroller – Randi Gammelmoe (deltar ikke på møter) 

Øvrige representanter: Trine G. Eriksen, Karoline Hagen Fossum, Marianne Mellum Bakken 

 

Vår representant i KFU (kommunalt foreldreutvalg): Charlotte M. N. Surén 

Våre representanter i driftsstyret: Charlotte M. N. Surén  og Marianne M. Bakken 

 

Årets FAU ønsker å skape mer engasjement blant klassekontaktene og de andre foreldrene. 

Ikke heng dere opp i fine ord og tungrodde formuleringer. Her har vi alle samme mål, -å gjøre 

skolen og skolehverdagen best mulig for barna våre på alle måter. Kom med forslag og 

innspill til oss! Still opp på møter, les referater og annen informasjon, videreformidle gjerne. 

Sammen kan vi få til mye for barna våre! 

 

 

3. Berit informerer 

 

4. Klassekassene 

FORDELINGSNØKKEL PR 15.11.2022 

1. trinn (2016) - 

2. trinn (2015) 3.416,00 

3. trinn (2014) 8.094,05 
4. trinn (2013) 6.768,30 

5. trinn (2012) 24.400,00 

6. trinn (2011) 2.026,76 

7. trinn (2010) 14.731,85 
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- Bør hvert års 1. trinn tildeles et beløp fra FAU pålydende kr. 1.000,- i klassekassen, 

slik at de har noe å starte med? Første mulighet til å tjene opp egne penger til 

klassekassa er 17. mai i 2. klasse. 

- Klassene oppfordres til å benytte seg av midlene ved ulike arrangement/turer hvor 

det kommer barna til gode. Elevene får ikke med seg noe videre når de er ferdige i 7. 

trinn. 

- Spørsmål vedrørende klassekassene rettes til kasserer Lene Brenneng. 

 

 

5. TV-aksjonen 

 

- Rotete informasjonsflyt i forkant av aksjonen. Ønske om modernisering 

(digitalisering?) av rodene/kartene - Charlotte? 

- Nye rutiner? Fordeling av ansvarsområder? Innspill? 

 

6. Driftsstyre/KFU – Charlotte? 

 

7. Kunstgressbanen 

 

Som de fleste vet, er kunstgresset på fotballbanen modent for utskifting. Elverum fotball skal 

skifte ut sitt dekke. Dette skjer først i 2024, og det er usikkert om det vil være lov å bruke det 

opp igjen grunnet miljøskadelig gummigranulat. Vår eminente ildsjel Marianne har undersøkt 

litt: 

 

- Har mottatt prisoverslag på miljøvennlig kunstgress uten gummigranulat fra Sport 
Vest. Jeg har også forespurt en annen leverandør, men her har jeg ikke fått svar på 
henvendelsen. Pristilbudet fra Sport Vest er på kr 532.775,- ink mva, frakt og 
montering. 

- Har søkt OBOS Jubel om 80.000,- Vi vil få svar på denne søknaden ila 4 uker. 
- Har kontaktet SØIR ift avfallshåndtering av eksisterende bane. De må ha en flik 

(25x25) som må sendes inn til analyse for å avgjøre om banen kan sorteres som 
restavfall eller spesialavfall. Denne analysen koster 2007,- + mva. Dersom det skulle 
vise seg at den kan sorteres som restavfall kan den leveres på gjenvinningsstasjonen 
her. Den må da leveres ferdig oppdelt i biter på 2m x 1,5m. Dette kan gjøres på 
dugnad (kreves ingen fagfolk). Levering av restavfall koster 2,48 kr pr kg. Dersom det 
må sorteres som spesialavfall er prisen langt høyere. Jeg spurte om støtteordninger 
ifm fjerning av avfall, men kommunen hadde per i dag ingen slike støtteordninger. Vi 
kunne eventuelt ta kontakt med Miljødirektoratet, men SØIR var ikke kjent med 
støtteordninger der heller. Jeg skal ta kontakt med Norsk Gjenvinning for å høre om 
støtte der, men det er lettere å forhandle dersom vi vet hva slags avfall vi har med å 
gjøre.  

- Spleis. Jeg orienterte Berit 27/10 om planer for kunstgressbanen, samt Spleis. Hun 
ville at vi skulle informere Rolf Storsveen (kultur/idrett) i kommunen før vi satte i 
gang. Rolf Storsveen henviste oss videre til Svein Arild Nyhus (eiendom). Det viser seg 
at fjerning av eksisterende bane og legging av ny må gå via kommunen selv om en 
eventuell finansiering er på plass. Berit må opprette kontakt her, ikke FAU. 
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- Kort oppsummert: Ingen spleis foreløpig. Berit må ta kontakt med Svein Arild Nyhus. 

Vi må sende inn en bit av gresset til analyse. (Jeg kan gjøre dette dersom FAU 

godkjenner kostanden det medfører. Har fått "oppskrift", adresse og kontaktperson i 

Norsk Gjenvinning.) 

 

- Hva kan klassekontaktene bidra med ift finansiering av ny kunstgressbane? Eks deling 

av spleis på foreldregrupper? Loddsalg på juleavslutningene (rimelig genialt dersom 

besteforeldre er invitert)? Inngangspenger? Plakater med oppfordring til sponsing? 

Dugnadsjobber? Kom gjerne med forslag!  

 

VI TRENGER DERE MED PÅ LAGET! 

 

 

8. Frydenlund-fanen 

 

- Den gamle fanen må byttes ut, og den nye lages av Heidi Glesaaen. Motivet blir 

identisk med den gamle. I tillegg skal det være motiv bak. Dette er elevene med på å 

bestemme. 

- Hun syr fanen til i overkant av 50.000,- 

- Skolen garanterer for kostnaden, og FAU venter på søknad om et bidrag til det. 

 

9. Bruktsalg/byttedag uke 47/48 

 

 

- Diverse forslag: 

 

Elevene kan melde seg på i forkant også får de hver sin pult å kan stå der og selge 

sine ting for en symbolsk sum. Da får de glede ved å tjene litt penger selv og kan 

f.eks. bruke dette på å kjøpe av andre der. FAU kan f.eks. stille med kafé hvor vi 

selger vafler, kake, kaffe og saft til inntekt for fotballbanen. Kan f.eks. være en 

lørdag. Tenker kanskje det blir lettere med salg enn bytte når det er forskjellig str. og 

slitasje på alt. Kan også ha loddtrekning på kafé som FAU står for, og så skaffer vi 

noen fine premier. 

 

- Innspill her? Kristin Gottenborg? 

 

10. Eventuelt 

 

 

TUSEN TAKK FOR OPPMØTET! 

 


